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Zápis z volební členské schůze RC Havířov konané dne 7. března 2020 

 
Jednání volební členské schůze (dále jen VČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC 
Havířov (dále jen VV RCH) předseda klubu Ing. Radomír Kloda. Přivítal účastníky ČS a 

informoval plénum, že VV RCH navrhuje, aby jednání VČS řídil sekretář klubu Karel Gaman 
a vyzval přítomné k hlasování o tomto návrhu 
Hlasování 27 hlasů pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Řídící VČS Karel Gaman pak vyzval Jana Kozubíka navrženého na předsedu mandátové 
komise VČS, aby plénu oznámil momentální stav účasti na jednání a potvrdil, zda je 
jednání usnášeníschopné. Mandátová komise oznámila, že podle prezenční listiny je 
přítomno 27 členů z 50 pozvaných, to je 54 % a jednání může hlasovat o návrzích, přičemž 
nadpoloviční většina pro přijetí návrhů je 14 hlasů. 

 
Řídící schůze pak vyzval přítomné, aby se vyjádřili k předloženému jednacímu a volebnímu 
řádu Vzhledem k absenci připomínek a návrhů nechal o materiálech hlasovat.  
Hlasování 27 pro, 0 proti, 0 abstence 

 
Dále řídící VČS předložil zúčastněným program ČS a vyzval je k podání připomínek a 
případných návrhů na doplnění nebo změny programu.  
 

Návrh programu: 
 

1. Zahájení, schválení jednacího řádu, schválení programu volební členské schůze  
2. Volba pracovního předsednictva a komisí. 

3. Zprávy o činnosti a hospodaření, revizní zpráva. 
4. Zpráva mandátové komise. 
5. Volba předsedy klubu a potvrzení předsedou vybraných členů výkonného výboru RC,  

volba revizora účtů a delegátů na VH ČSRU a OS ČUS. 
6. Přestávka s občerstvením vyhlášením Ragbisty RC Havířov za rok 2019. 
7. Komentáře k návrhu plánu činnosti a rozpočtu na rok 2020. 
8. Diskuse ke zprávám a návrhům. 
9. Návrh na usnesení a diskuse k návrhu na usnesení – hlasování o přijetí usnesení. 

10.  Závěr 
 

K návrhu programu předložil Pavel Indrák návrh na úpravu, a to, aby se občerstvení 
z technických důvodů přesunulo na dobu po ukončení jednání. 
Hlasování o přijetí návrhu programu s úpravou  27 pro, 0 proti, 0 abstence 
 

Řídící VČS pak seznámil přítomné s návrhem VV RC na složení pracovního předsednictva a 
pracovních komisí VČS a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc 
 

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Pavel Indrák, Patrik Kovács, Karel 
Gaman, 

Hlasování 27 pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Řídící VH: Karel Gaman 
Hlasování 26 pro, 0 proti, 1 abstence (K.Gaman) 

 
Mandátová komise: Jan Kozubík, Natalie Parchanská, Dominik Kovács 
Hlasování 27 pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Volební komise: Oleg Kubala, Ondřej Kubala, Ing. Vlastimil Reich 
Hlasování 27 pro, 0 proti, 0 abstence 

 
Na jednání se dostavil jeden člen, mandátová komise oznámila, že se mění nadpoloviční 
většina pro přijetí návrhů na 15 hlasů.  
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Návrhová komise: Ing. Aleš Kloda, Ing. Ondřej Kloda; Jiří Hanák ml. 
Hlasování 28 pro, 0 proti, 0 abstencí 

 
Ověřovatel zápisu: Vlastimil Tržický 
Hlasování 27 pro, 0 proti, 1 abstence 

 
Zprávy o činnosti a hospodaření 
 

Zprávu o plnění Strategického plánu rozvoje RC Havířov na léta 2017-2019, zprávu o 
činnosti spolku za rok 2019 a plnění plánu činnosti na rok 2019 a zprávu o plnění usnesení 
23. členské schůze z roku 2019 přednesl prezident klubu Ing. Radomír Kloda. 

 
V průběhu přednášení zprávy se dostavili další dva členové. 
 
Zprávu sportovního úseku o průběžném plnění Projektu rozvoje mládežnického ragby v RC 
na léta 2017-2026, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok 2019 přednesl sportovní 
ředitel klubu Patrik Kovács. 
 

Zprávu o hospodaření za rok 2019 přednesl ekonom klubu Pavel Indrák.  
 
Zprávu o kontrole hospodaření za rok 2019, vedení účetnictví, vedení pokladny RC a 
provedení inventarizace majetku přednesl revizor Ing. Aleš Kloda. 

 
Zpráva mandátové komise 
 

Předseda mandátové komise Jan Kozubík pak přednesl zprávu o účasti a usnášení 
schopnosti VČS: 
V průběhu jednání se dostavili 3 členové, čímž se zvýšil počet přítomných na z 27 na 30 
členů z 50 pozvaných, což je 60 procent. Bez omluvy se nedostavilo 14 členů a řádně se 
omluvilo 6 členů. K přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 16 hlasů, pro přijetí 
rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 18 hlasů. Předseda mandátové komise 
doporučil přijetí prohlášení o usnášeníschopnosti členské schůze.  
 

Předsedající pak vyzval přítomné, aby ke zprávě vznesli připomínky, pokud nějaké mají, a 
nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.  
 

Zpráva mandátové komise byla přijata 30 hlasy a jednání prohlášeno 
usnášeníschopným. 

 
Volba předsedy, členů výkonného výboru klubu, revizora účtů  

a delegátů na VH ČSRU a OS ČUS Karviná 
 

Předseda volební komise Oleg Kubala ve své zprávě podal podle stanov klubu následující 
návrhy: 
 

1. Stanovení počtu členů výkonného výboru na 3 
Hlasování 30 pro, 0 proti, 0 abstence 

2. Stanovení délky funkčního období nového výkonného výboru a revizora účtů na 3 
roky (2020-2023) 
Hlasování 30 pro, 0 proti, 0 abstence 

3. Stanovení způsobu voleb. Volební komise navrhuje veřejnou volbu. O předsedovi 
klubu a revizorovi účtů se bude hlasovat samostatně, o dvou členech výkonného 
výboru navržených předsedou klubu se bude hlasovat en bloc. 

Hlasování 29 pro, 0 proti, 1 abstence 
 

Předseda volební komise přednesl stručnou charakteristiku navržených kandidátů a 
potvrdil, že všichni kandidáti se svou kandidaturou souhlasí. Pak vyzval přítomné, aby 
případně vznesli výhrady vůči kandidátům, pokud by byly takového charakteru, že by 
kandidaturu znemožňovaly. Žádné námitky nebyly vzneseny, proto bylo přistoupeno 
k volbě: 
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Volba předsedy: 
Na funkci kandiduje dosavadní předseda Ing. Radomír Kloda, kdo je pro zvolení kandidáta? 
Hlasování 29 pro, 0 proti, 1 abstence 
 

Volba členů výkonného výboru: 
Dosavadní předseda navrhnul kandidáty Pavla Indráka a Patrika Kovácse. O obou 
kandidátech budeme hlasovat hromadně, kdo je pro tyto kandidáty? 
Hlasování 28 pro, 0 proti, 2 abstence 
 

Volba revizora účtů: 
Na funkci kandiduje dosavadní revizor Ing. Aleš Kloda, kdo je pro zvolení kandidáta? 

Hlasování 29 pro, 0 proti, 1 abstence 
 

Volba delegátů na valnou hromadu ČSRU 2020: 
Volba proběhla en bloc 
Delegáti: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák 
Hlasování 27 pro, 0 proti, 3 abstence 
 
Volba náhradníka – rozhodnuto, že nebude volen 
Hlasování 21 pro, 0 proti, 0 abstence 
 

Volba delegáta na valnou hromadu OS ČUS Karviná 2020: 
Volba proběhla en bloc 
Delegát:  Pavel Indrák 
Náhradník:  Ing Radomír Kloda 

Hlasování 28 pro, 0 proti, 2 abstence 

 
Nato byla vyhlášena krátká přestávka v jednání a řídící schůze informoval o vítězích ankety 
o Ragbistu roku 2019 v kategorii mužů a juniorů.  
kategorie mužů:  Daniel Aberle  
kategorie juniorů: Petr Musil 

Předseda klubu Radomír Kloda pak předal oceněným plaketu láhev novozélandského vína 
s etiketou s ragbyovým motivem. 

 
Návrhy 
Návrh plánu činnosti na rok 2020 byl zveřejněn předložen v písemné formě předem a 
předsednictvu nebyly doručeny žádné připomínky nebo další návrhy, materiál byl stručně 
okomentován předsedou. 
 

Návrh rozpočtu na rok 2020 pak předložen nebyl z důvodu, že dosud není známa výše 
dotací. Rozpočet bude sestaven, jakmile klub obdrží rozhodnutí o přidělení dotací, 
okomentoval situaci ekonom klubu Pavel Indrák. 

 
Diskuse 
Diskuse byla rozdělena na dvě části:  
1) část informativní 
2) diskusi ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata 
 

1) informativní část: 
 

K. Gaman:  

Máme nízkou členskou základnu mládeže, a to se podepsalo na tom, že nejsme schopni 
sestavit družstvo juniorů, protože navíc Ostrava nesplnila dohodu a přeřadila část svých 
hráčů do mužů a tím pádem počet hráčů v týmu klesne na 11 a s tím se nedá v soutěži 

hrát. Proto se družstvo U19 neúčastní soutěže. To je první informace a co s vámi bude vám 
řekne sportovní ředitel.  
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Druhá věc je, že přecházíme na ČSRU na elektronický informační systém a s tím souvisí  
1) potřebujeme e-mailové adresy, které jsou součástí toho systému.  
2) potřebujeme aktuální foto a už začínáme focení. Nemusíte se nechat fotit můžete přinést 
vlastní fotografii ve formátu, jaký je například na občanském průkazu.  
Další informací je, že se mění způsob, kterým se potvrzují lékařské prohlídky. Lékařské 

prohlídky už se nebudou zadávat do licence, ale na papír, který se naskenuje a vloží se do 
toho informačního systému. Když bude zápas a bude se elektronicky generovat sestava na 
zápas a vy nebudete mít prohlídku, nebudete mít zaplaceno, nebo tam nebudete mít 
fotografii, tak se v soupisce neobjevíte a trenér nebo vedoucí družstva nebude moci tu 
sestavu do zápisu zapsat. Je to velice důležité a pokud nemáte ještě ani domluvenou 
prohlídku tak to udělejte, protože to je to nejdůležitější.  
Pokud nemáte zaplacených 500 Kč tak se starejte. Můžete je zaplatit tady Jendovi. Soutěž 

začíná za dva týdny, takže máte všichni co dělat. Platí to pro všechny a zatím ta reakce na 
bulletin, ve kterém bylo všechno uvedeno, byla slabá. Přečtěte si to a udělejte co je třeba.  
 
P. Kovács: 
Tak já doplním Karla, co se týče kategorie U19. Dohodli jsme se, že využijeme Žilinu a 
hráči U19 v jarní části soutěže nastoupí za Žilinu, na podzim budou někteří hráči už 

ostaršení do mužů a budou hrát za muže jako třeba Noel. Takže to je k U19.  
K informačnímu systému, pokud se nechcete fotit tady můžete se vyfotit v mobilu, aby to 
byla zhruba průkazová fotka, a poslat mi tu fotku na messenger, kdy já, jakožto 
zmocněnec za klub pro přístup do toho systému, to tam následně vložím včetně lékařských 
prohlídek. Vy, co máte platnou lékařskou prohlídku, tak my to s Karlem budeme skenovat a 
posílat na unii, která to bude schvalovat a normálně ten termín doběhne. Tzn. když vám 
prohlídka končí, spoustě hráčům končí 28. 8., tak to do té doby bude platit. Pokud vám ale 
prohlídka skončila, je nutné si vyřídit novou. Pokud už jste byli u sportovního lékaře, 
můžete si to vyřídit u svého obvodního lékaře. Dneska už se nechodí s licencí, ale 
potřebujeme to na papír, ať se to může naskenovat a poslat unii, která potvrdí, že to je 
platné a vloží do systému. 

R. Kloda: Jak dlouho to u toho sportovního lékaře platí? 

P. Kovács: 
U sportovního lékaře je to tak, že ke sportovnímu lékaři musí hráč pokud se poprvé 
přihlašuje do klubu, patří do kategorie U14, nebo pokud přechází z nižší kategorie do 
kategorie U14. Pokud jste tohle absolvovali pak vám stačí kontrola u obvodního lékaře, ale 
pokud by se v zápase stalo, že budete odvoláni z hřiště pro otřes mozku nebo nějakého 
úrazu hlavy a krku tak musíte další rok ke sportovnímu lékaři. V tom systému to funguje 
tak, že všechno my jako zmocněnci za klub tam dáme, a proto potřebujeme vědět i vaše e-

mailové adresy, pokud e-mailovou adresu nedáte bude tam moje, protože i vy budete mít 
možnost se přihlásit do toho systému a vkládat tam ty informace sami. Tuto možnost jsme 
však zavrhli, aby v tom nebyl nějaký bordel, takže to budeme vkládat my zmocněnci za 
klub, což jsem já s Karlem a přístup budou mít i všichni trenéři. Heslo a přihlašovací údaje 
jsou email a heslo, které vygeneruje unie danému jednotlivci. V systému to funguje tak, že 
když já jako trenér chci dělat zápis před utkáním a vkládat tam hráče, tak ten systém mi 

ukáže jenom hráče, kteří mají splněné 3 základní podmínky: fotografie, zaplacené 
příspěvky unii a klubu (licence) a doktora. A bude se tam samozřejmě ukazovat, pokud 
nejste v trestu, nemáte červenou kartu atd. Pokud budete mít splněny tyto 4 podmínky tak 
mi ten systém umožní vás před tím daným zápasem vidět, abych já si z těch hráčů mohl 
vybrat a je do sestavy. Pokud nebudete mít jakoukoliv z těchto věcí splněnou tak ani 
nemusíte jezdit na zápas, protože vás nemůžu postavit, protože není za koho. Ta fotografie 
je tam důležitá, protože v novém zápisu bude vidět fotografie u jednotlivých jmen. Když si 
rozhodčí ten zápis vytiskne tak může provést konfrontaci, že je všechno v pořádku, aby 
nedocházelo k tomu, že Franta hraje na Jirku, Kamil má z 3 udělanou 8 v měsíci ať může 
hrát, tohle všechno k tomu vede. 

K. Gaman: ,,A já děkuji a ještě vás upozorním jednou ať nám zapíšete správné telefonní číslo 
a emailovou adresu. 
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P. Kovács: informuji a prosím o sdílení příspěvků zveřejněných na oficiálním facebooku 
klubu. Jedná se o nenáročnou a hlavně nenákladnou formu propagace klubu. 

R. Kloda: I když jste slyšeli takové pesimistické zprávy tak jednu pozitivní. Od podzimu 
mám u družstva U8 a U10 dvě asistentky Natalku a Kláru, které se opravdu aktivně účastní 

turnajů i tréninků. 

P. Kovács: 
Chtěl bych doplnit podstatnou věc, která se toho týká nejen okrajově, a to že je super, že 
jdeme od spodu, že ta U8 a 10 mají asistenty. Natalka pomáhá i Ondrovi v kroužku Srdce v 
pohybu. Ale dostáváme se do problému, co z vyššími kategoriemi. U14 trénuje Jenda 
Kozubík, který teď díky zdravotním problému prakticky 2 – 3 měsíce nefungoval. U 16 kdy 

už jsem přemluvil Pacana na další sezonu, tak to mi slíbil že bude do konce jara, možná až 
do Vánoc, ale je třeba hledat nástupce, kdo by mohl, protože to dělá s Láďou, který si teď 
užívá důchodu a jezdí na dvou měsíční stáže na Srí Lanku, takže není pořád k dispozici. Ale 
chci tím říct, že pokud byste chtěli pomáhat trénovat a jezdit na zápasy, já vím že to je 
časově náročné, ale uvědomte si, že když budete dva nebo tři a domluvíte se a řeknete si 
zkusíme si vést U14 a jeden bude moct v úterý, druhý ve čtvrtek a ten třetí v tu sobotu na 

ten zápas tak to by byla obrovská pomoc. Zaprvé se toho hodně naučíte a těm co hrají to 
může pomoct. A za druhé, nikdo neříká, že to musíte dělat sami. Když budete tři, tak se 
můžete vždycky domluvit i časově ten trénink tak, aby to vyhovovalo vám všem, takže na 
vás apeluji, pokud byste měli čas pro to aspoň jednou týdně něco udělat, tak pokud byste 
chtěli pomáhat i jako asistenti u těch kategorií tak to bude opravdu super.” 

K. Gaman: Děkuji Patrikovi a teď otevírám diskusi. Pokud se přihlásíte mluvte nahlas, 

protože to nahráváme, tak aby vám byl rozumět. 

2) Diskuse ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata: 
 

Ondřej Kubala: 
Já bych poprosil sepsat návrh možností realizace vhodnějšího kontaktování rodičů a členů 
co se tyče obecných informací, co se týče informací o dluzích atd. Připravit nějaký návrh, co 
vše je potřeba. 
 
P. Indrák: 
Ondra naráží na to, že bychom měli jít s dobou 21. století, kdy 90% lidi užívá sociální sítě, 
emaily a všechno se dnes řeší telefonem atd. Tzn. měli by jsme jít touto cestou a mít 
nějaký software, který by byl napasován na klub a který by pomohl nám funkcionářům k 
tomu, aby jsme promlouvali k rodičům, kdy rodiče budou automaticky dostávat smsky, 

emaily, které budou vygenerované a budou je informovat kolik dluží, kolik mají zaplatit na 
tohle, aby jsme byli připraveni a abychom šli dopředu s tou dobou. 

K. Gaman: To je asi 20 000 Kč ročně. 

Ondřej Kubala: To záleží na požadavcích a co je potřeba spravovat a koho je potřeba 
oslovovat. Podle toho by se udělal návrh řešení. 

K. Gaman: Možná to řeknu špatně, ale nemůžeme být přátelé s tisícovkou lidi. 

P. Kovács: 
To bys, Karle, ani nebyl. Jedná se o to, že Ondra s tím přišel, protože je ajťák, a dělá 
takové věci, a víme, že z třetích stran ty nabídky byly kolem 20 000 Kč ročně za správu 
atd. Tak když mu dáme podklady, tak on zkusí udělat náhled, nástřel a řekne: hele za tolik 
jsem schopný udělat to tak, abyste byli spokojeni, plus nějakou kačku za měsíční správu. 
Znamenalo by to pro každého uživatele klubu, že si do mobilu nebo na počítač stáhne 
aplikaci klubovou. A ty, když tam napíšeš nějakou zprávu pro U14, tak všichni členové 
U14(rodiče, hráči) by tu zprávu dostali. Neznamená to, že bys byl na messengeru a měl 
1000 přátel a každému jednotlivě psal. Napsal bys jednu zprávu, která by se zobrazila 
určitým lidem. 
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K. Gaman: 
Rozumím správně tomu tak, že email není elektronické médium, že webové stránky nejsou 
elektronické médium. A že to nejsou informační media a že lidi jsou natolik líní, že si na 
email nepůjdou, protože tam chodí jednou za měsíc, a proč by chodili na stránky, když 
používají messenger a komunikují prostřednictvím facebooku a kvůli tomu máme utratit 20 

tisíc, protože Filipovi se nechce podívat do pošty, nebo Tondovi se nechce otevřít webové 
stránky a přečíst si informace! 

P. Kovács: Bohužel je to tak. 

Ondřej Kubala: Ono nejde jen o členy, ale i o rodiče a přidružené osoby celkově. Ten 
návrh se teprve bude posuzovat, takže podle toho, co bude potřeba se udělá návrh řešení. 

P. Indrák: Karle, cena 20 tisíc, co ty říkáš, je za celý software, který obsahuje generování 
faktur atd. Ondra mluví o softwaru, který může stát jen 3 000 Kč. Ty jsi skeptický vůči 
takovým věcem, ale máš 21. století. A polovina z nich v uvozovkách email nepoužívá. 

P. Kovács: Nemají důvod. 

P. Indrák: Já email používám, já jsem naučený a ty taky, ale oni ho nepoužívají. 

K. Gaman: Takže přijměme nějaký závěr, navrhuji, aby se to nějak pojmenovalo. 

P. Kovács: Pojmenujme to Návrh řešení informačního systému klubu. 

K. Gaman: Požadame návrhovou komisi, aby zařadila bod usneseni číslo já nevím kolik, 
(Ondra píše), aby se vytvořil návrh na klubový informační systém. 

P. Indrák: Blíží se čas, kdy někteří z nás budou muset odejít, je třeba urychlit diskusi, ať 
probereme co je třeba. Má někdo nějaké dotazy k něčemu co bylo řečeno?” 

K. Gaman: Má někdo nějakou připomínku, návrh, cokoliv k něčemu, co dneska zaznělo? K 

chodu klubu, k činnosti klubu, k organizaci klubu? 

D. Aberle: Já bych se domluvil s Pacanem na pomoc při trénování kadetů. 

R. Kloda: K tomu je třeba se domluvit s Patrikem na trenérské licenci, ale to stačí až za 
rok, ale je dobře se v tomhle vzdělávat. 

L. Sittek: Letáčky do autobusu. Autobusem se tolik nejezdí, co udělat nějaký billboard? 

P. Indrák: 
Autobus je zavržený a kde to bylo ten autobus? To už dávno není a když se bavíš o 
billboardu tak to se bavíš o nějakých 15 tisících korun měsíčně. To už radši ty peníze dám 
členům. Kdo si přečetl bulletin, tak tam je napsáno, že za přivedení člena budou odměny. 
Nemluvím, že když se Danovi Aberlemu narodil syn a přihlásí ho jako člena, že dostane za 

to nějaký groš, ale když ty přivedeš člena, tak ti dám tu „500“ na ruku. 

L. Sittek: Ten billboard, co máme u Komerčky, když jedete autem, tak nejde vidět. 

P. Indrák: Tomu já rozumím, ale my ty billboardy potřebujeme, abychom mohli zase nějak 
oslovit i ty, co nejedou autem, mládež okolo toho chodí pěšky. 

L. Sittek: Myslel jsem, billboard na ten podzimní nábor, tak dát to tam tak na dva měsíce, 
ale muselo by to tam být už v létě, prostě dříve. 

P. Kovács: Ono jedna z našich náplní je, pokud se podíváte na tu první stranu návrhu 
plánu činnosti, co chceme dokázat, kolik bychom měli mít členů, jaké kategorie atd. K tomu 
hledáme cesty a jedna z nich je samozřejmě reklama. Je to zkoušení, zkusíme to vyjde to, 
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nevyjde to. Zkoušely se letáky do škol. Na rovinu, když roznesu letáky do škol v září s 
bratry Kozubíky a teď jsem tam přišel na podpis nové smlouvy na začátku roku na 
pronájem tělocvičny, tak ty letáky, co už nejsou aktuální, tak tam na té nástěnce visí. Kdo 
si jako děcko četl nějakou nástěnku, nějaké plakáty. Nikdo, pokud nejste grafik, takže 
zkoušíme různé cesty. Jedna z cest, co připravujeme, bude určitě to, že budeme po městě 

rozdávat letáky, když uvidíme třeba maminku s dítětem atd. A budeme rozdávat letáky a 
nějaké povídání, když budou mít zájem, můžeme jim k tomu něco říct a k tomu budu 
potřebovat nějakou pomoc, nemůžou to pořád dělat ti samí. Nemůžou to, s prominutím, 
dělat tady kluci důchodci, ale měl by to být někdo z aktívních hráčů, aby si našel hodinku 
za měsíc, postavil se před Elan a rozdával letáčky. Vím, že to je takové dotěrné, ale pokud 
nebudeme dotěrní, ti lidi si k nám tu cestu nenajdou. 

L. Sittek: Nemůžu souhlasit, řekl bych, že je důležitější než dotěrnost, je ukazovat 
výsledky. 

P. Indrák: 
Jde to ruku v ruce, souhlasím, protože tam musí být nějaký fyzický kontakt a ten 
neuděláme jinak, než když půjdeme a ukážeme o čem to je. A to souvisí jedno s druhým a 

zase jsme to všechno navazuje. Pokud se my neukážeme někde fyzicky a nenabídneme 
nějakou tu naši činnost, tak lidi za námi sami nepřijdou. I když máš pravdu, Leone, něco 
většího to chce, ale někdo to uvidí a dost, ale pokud já nepřijdu a neoslovím toho člověka, 
nepřivedu ho k tomu, tak jeho to nechytí. Tak jinak to nepůjde. Ale navazuji na to, že to 
potřebuje toho dobrovolníka, který to udělá a těch dobrovolníků tady v klubu je strašně 
málo. Každý si sáhněte do svědomí, co jste udělali navíc pro klub za posledních třeba 5 let. 
Když to sečtete, tak to možná nespočítáte ani na prstech jedné ruky. Ne všichni. Lehce se 

kritizuje, ale jak máš přijít a dát ruku k dílu, tak to ne! 

Ondřej Kubala: Já jsem se chtěl ještě zeptat, jak to bude v tom kroužku školek v příštím 
roce s placením. 

R. Kloda: Necháme to stejně, ale potřebujeme, aby to byli členové. A pokud už budou chtít 
být v družstvu U8, tak se tak jako tak stanou členy, protože zase oni nemůžou být v tom 

kroužku do 15 let.” 

P. Kovács:  
Jedná se hlavně o to, že jsme řekli, že to bude zdarma. Potom v lednu jsme přišli na to, že 
pokud jsou v tom kroužku a nejsou členy klubu, tak se na ně nevztahuje pojistka. Tak jsme 
navrhovali, ať se jako členové přihlásí, ale porušili bychom to pravidlo, že kroužek je 
zdarma, protože členství je za 100. 

P. Indrák: Ptáš se dobře, Ondro, jednoduše bude jakoby U6, a ta má vše zdarma. I 
kdybych to měl platit ze svého, budou členy. 

K. Gaman: A budou tím pádem pojištění. 

P. Indrák: Máme U6 vytvořenou a jedem. 

D. Aberle: Co se týče toho trenérského minima, to potom bude kdy? 

P. Kovács: 
Trenérské minimum je v podstatě na domluvě mě a Dana Beneše. Pokud vás bude v klubu 
5, což si myslím že už nejste 2 jste 4, protože jsou ještě holky. A pokud bych tam dal ještě 
někoho z mladých, který to neabsolvoval, tak je Dan schopen přijet sem před tréninkem od 
dvou a udělal by dvouhodinové školení. Navazoval by na to trénink dětí, do kterého byste 
se aktivně zapojovali a prakticky během 4 hodin se to dá zvládnout, takže budete mít tu 
licenci D, což je to trenérské minimum, které na tvoje potřeby bohatě stačí. 

L. Kozubík: Pořádá unie v jarní části turnaj juniorů v sedmičkách? 
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P. Indrák: Ano Boby, já jen v rychlosti. Junioři pod naší hlavičkou nebudou hrát, jak Patrik 
naznačil. Noel a Ogurčák budou ostaršeni a začleněni mezi muže. 

L. Kozubík: To jsem pochopil. 

P. Indrák: No a ti další junioři, protože neposkládáme tým, budou jezdit do Žiliny, aby 
hráli tam. Juniorů je 8 pokud se nemýlím, ale z osmi už stahujeme 4 do týmu mužů. 

P. Kovács: S tím, že s Ondrou se taky počítalo, ale on jde na operaci s tříslem tak je to 
otevřené. A ti junioři, kteří budou ostaršeni, ti samozřejmě, pokud budou mít o víkendu 
volno, tak se jich ta Žilina taky týká, protože tam si zahrají daleko více. 

 

Řídící schůze pak vzhledem k pokročilému času a absenci dalších přihlášek diskusi ukončil a 
požádal návrhovou komisi, aby plénu přednesla pouze navržené změny a doplňky návrhu 
na usnesení, jelikož návrh usnesení byl plénu předložen v písemné formě. 

 

Návrh usnesení 
Předseda návrhové komise Ing. Aleš Kloda pak na výzvu předsedajícího předložil členské 
schůzi návrh na usnesení, které bylo doplněno o usnesení č. 19, které ukládá výkonnému 
výboru klubu zpracovat návrh informačního systému klubu. 
 

Usnesení volební členské schůze RC Havířov, z.s. 
konané dne 7. března 2020 v restauraci Sport Slávie v Havířově-Městě 

 
Usnesení č.1 - k předneseným zprávám  
 

VČS schvaluje  

1. Zprávu o činnosti RC Havířov za rok 2019 
2. Zprávu o plnění Strategického plánu rozvoje RC na období2017-2020 
3. Zprávu o průběžném plnění Projektu rozvoje mládežnického ragby RC na léta 2017-2026 
4. Zprávu sportovního ředitele za rok 2019 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.2 - k přednesené zprávě o hospodaření 
 

VČS schvaluje zprávu o hospodaření za rok 2019 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.3 - ke zprávě revizora  
 

VČS bere na vědomí zprávu revizora o revizi účetních dokladů za rok 2019 

 
Usnesení č.4 - k délce funkčního období předsedy a výkonného výboru klubu 
 

VČS stanoví tříleté funkční období předsedy a výkonného výboru klubu, tj. na období 2020 
až 2023 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.5 - k volbě předsedy a členů výkonného výboru klubu 
 

VČS bere na vědomí volbu předsedy RC Havířov, kterým se stává Ing. Radomír Kloda 
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Usnesení č.6 - k volbě členů výkonného výboru klubu 
 

VČS bere na vědomí volbu členů výkonného výboru klubu, kterými se stali: 
Pavel Indrák - ředitel pro ekonomiku 
Patrik Kovács - sportovní ředitel 

 
Usnesení č.7 – k volbě delegátů na valné hromady ČSRU a OS ČUS Karviná 
 

VČS bere na vědomí volbu 

1. delegátů na valnou hromadu ČSRU, a to Ing. Radomíra Klody, Patrika Kovácse a Pavla 
Indráka. 

2. Pavla Indráka jako delegáta na valnou hromadu okresního sdružení ČUS Karviná a 

náhradníka Radomíra Klodu. 

 
Usnesení č.8 – k získání kandidáta na funkci referenta pro mládež a rozvoj 
 

VČS ukládá výkonnému výboru klubu, aby jednal se členy RC s úkolem získat vhodného 
kandidáta pro funkci referenta pro mládež a rozvoj.  
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.9 – ocenění „Ragbista roku 2019“ 
 

VČS bere na vědomí ocenění v anketě „Ragbista roku 2019“:  
kategorie muži – Dan Aberle 
kategorie Junioři – Petr Musil 

 
Usnesení č.10 - k návrhu plánu činnosti na rok 2020 
 

VČS schvaluje plán činnosti RC Havířov na rok 2020. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.11 – k revizi Strategického plánu rozvoje RC 
 

VČS ukládá výkonnému výboru revidovat dosavadní Strategický plán rozvoje RC na období 
do roku 2026. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.12 - k rozpočtu RC Havířov z.s. na rok 2020 
 

VČS ukládá výkonnému výboru RC, aby zpracoval rozpočet na rok 2020 do 30. května 
2020 a vhodnou formou s rozpočtem seznámil členskou základnu. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.13 – ke stanovení výše klubového příspěvku RC na rok 2019 
 

VČS potvrzuje sazebník příspěvků a poplatků na rok 2020. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.14 – k údržbě hřiště ragby 
 

VČS ukládá VV RC, aby pokračoval v jednání s příslušnými funkcionáři města Havířova o 
stavbě vstupního objektu za ochozem pro diváky.  
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.15 – k placení příspěvků 
 

VČS ukládá všem členům klubu, aby dodržovali ustanovení poplatkového řádu RC a zaplatili 
ve stanovených termínech příslušné poplatky a rovněž zaplatili dlužné částky za rok 2019 a 
roky předchozí.  
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 
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Usnesení č.16 – k zlepšení sportovní přípravy 
 

VČS apeluje na členy družstva mužů a juniorů, aby dbali na řádnou celoroční sportovní 
přípravu s cílem udržení minimálně druhé nejvyšší soutěže a také k dobré reprezentaci 
klubu na sportovní i společenské úrovni, aby bylo možno práci a činnost klubu dobře 
prezentovat na všech úrovních u vedení Statutárního města Havířova.  
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.17 – k aktivizaci členské základny 

 

VČS apeluje na členy klubu, aby jednak řádně plnili členské povinnosti, jednak aby se 
zapojili do organizace a řízení klubu účastí ve funkcích ve výkonném výboru klubu a 

odborných komisích, především v trenérských funkcích u mládeže a ve funkci rozhodčích. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.18 – k náborové akci měsíc otevřených dveří 

 

VČS ukládá výkonnému výboru, aby připravil Měsíc otevřených dveří s heslem ,,Rugby proti 
obezitě“ v dubnu a následně říjnu a využil tak probíhající olympiády k účinnější propagaci 

ragby. 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Usnesení č.19 – k vytvoření informačního systému 
 

Vytvoření návrhu informačního systému klubu pro členy a rodiče – úkol pro výkonný výbor 
klubu 
 

Přijato 30 hlasy pro, proti 0 hlasů, abstence 0 hlasů 

 
Závěr valné hromady 
Předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a prohlásil, že 
záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet. 

 
 
 
Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH 
Havířov 7. března 2020 
 
 
 
 
Ověřovatel zápisu Vlastimil Tržický      předseda RC Ing. Radomír Kloda 
 
 

 
…………………………………………………………………..   ……………………………………………………………………… 
    podpis ověřovatele           podpis předsedy 


